
ZAPISNIK SKUPŠČINE DRUŠTVA ODBOJKARSKIH TRENERJEV SLOVENIJE 

 

Zreče 05.06.2022 

Začetek skupščine ob 13.00 

 

Dnevni red: 1. Otvoritev skupščine 

  2. Izvolitev delovnega predsedstva 

  3. Izvolitev verifikacijske komisije 

  4. Izvolitev zapisnikarja 

  5. Poročila - poročilo predsednika DOTS   

  6. Razprava o poročilu 

  7. Razno 

 

1. OTVORITEV SKUPŠČINE – Gregor HRIBAR, predsednik DOTS 

 

Predsednik DOTS-a G. Hribar Gregor v imenu UO DOTS pozdravi vse navzoče in opiše potek 

skupščine DOTS - a.  

Pove tudi, da je gradivo za skupščino objavljeno na spletni strani DOTS-a. 

 

2. IZVOLITEV DELOVNEGA PREDSEDSTVA  

 

G. Hribar predlaga naslednje delovno predsedstvo skupščine: 

o Za predsednika: Dr. Marka Zadražnika 

o Člana: Slobodnik Matija 

o Člana: Gorbachov oleg 

 

Delovno predsedstvo je bilo soglasno potrjeno. 

 

3. IZVOLITEV VERIFIKACIJSKE KOMISIJE –  

 

G. Hribar predlaga za člane Verifikacijske komisije: 

o Miklavc Samo 

o Rojc Jernej 

 

Verifikacijska komisija je bila soglasno potrjena . 

 

4. IZVOLITEV ZAPISNIKARJA in OVERITELJA ZAPISNIKA 

Za zapisnikarja je bil predlagan Damjan Marinko in overitelja Rok Guid 

 

Zapisnikar in overitelj sta soglasno potrjena. 

 

Člani verifikacijske komisije so prešteli vse prisotne na skupščini in ugotovili, da je prisotno 

59 članov, kar pomeni, da ni prisotno polovico članov DOTS-a, tako da se počaka pol ure in 

nato je skupščina sklepčna. 

 

 

Po poteku pol ure delovno predsedstvo zasede svoja mesta. Predsednik g. Dr. Zadražnik je 

uvodoma pozdravil zbrane trenerje in se v imenu delovnega predsedstva zahvalil za zaupanje. 

Nato pa besedo predal podpredsedniku DOTS – a Hribar Gregorju, da predstavi poročilo 

predsednika DOTS – a 



5. POROČILO PREDSEDNIKA DOTS  

 

Predsednik DOTS Hribar Gregor na kratko poda poročilo o delo UO DOTS-a v zadnjem letu, 

poročilo je tudi objavljeno na strani DOTS in OZS. 

 

6. RAZPRAVA O POROČILU PREDSEDNIKA DOTS  

 

Razprave o poročilo predsednika ni bilo in poročilo je bilo soglasno sprejeto. 

 

7. RAZNO  

 

Pod točko razno je skupščina DOTS-a na pobudo go. Skok Vide sprejela naslednji sklep: 

 

SKLEP: 

Finančno poročilo za skupščino DOTS-a se poda v obliki, da se vidijo odlivi in prilivi. 

 

Dr. Zadražnik predstavi Pravilnik o licenciranju in usposabljanju in tečaje usposabljanja od 

katerih se bo SD1 izvedel v Avgustu ali Septembru, SD 2 pa je pravkar v poteku. Člane tudi 

obvesti , da se projekt ESS za usposabljanje z letošnjim letom zaključi. 

 

Dr. Zadražnik je člane tudi obvestil oz. podučil, da licenciranje in usposabljanje ne more 

potekati kar brez upoštevanje vse pravilnikov in zakonov. Predstavil je svojo izkušnjo s 

predstavniki oblasti. V kolikor ne bi imel zadev transparentnih in dokumentiranih, bi se  

predstavljena zadeva končala z ovadbo in sojenjem na sodišču.  

 

 

 

Zapisal : Marinko Damjan   

 

      
 

 

 


